

Headline	Malaysia tidak dikenakan kawalan modal		
MediaTitle	Sinar Harian		
Date	20 Sep 2013	Color	Black/white
Section	Bisnes	Circulation	60,000
Page No	56	Readership	180,000
Language	Malay	ArticleSize	154 cm ²
Journalist	N/A	AdValue	RM 616
Frequency	Daily	PR Value	RM 1,848



Malaysia tidak dikenakan kawalan modal

MALAYSIA tidak akan mengenakan kawalan modal buat masa ini dan akan menggunakan instrumen kewangan lain yang sedia ada bagi menangani sebarang turun naik dalam ekonomi, kata Perdana Menteri Datuk Seri Najib Tun Razak.

Beliau bagaimanapun tidak menolak kemungkinan melaksanakan kawalan modal sebagai langkah terakhir.

"Ekonomi Malaysia terus berdaya tahan berbanding negara lain di rantau ini berikutan kedudukan rizabnya yang kukuh, selain tabung-an tinggi dalam Kumpulan Wang Simpanan Pekerja, Tabung Haji dan Kumpulan Wang Amanah Pencen," katanya pada rakaman Sidang Kemuncak CNBC yang disiarkan menerusi rangkaian perniagaan itu pada 5 petang hari ini.

"Walaupun wang kita

“Walaupun wang kita mengalir keluar, rizab kita masih mencukupi berbanding apa yang kita miliki semasa krisis kewangan pada 1997.”

Najib

mengalir keluar, rizab kita masih cukup berbanding apa yang dimiliki semasa krisis kewangan 1997," katanya.

Najib yang juga Menteri Kewangan berkata, rizab semasa negara adalah US\$130 bilion (RM409 bilion) berbanding kurang US\$30 bilion (RM94 bilion) pada 1997.

Malaysia mengenakan kawalan modal pada September 1998 semasa krisis mata wang serantau dalam usaha menyekat serangan spekulatif ke atas ringgit oleh

pengurus lindung nilai yang tidak berprinsip, selain bagi menstabilkan ekonomi.

Kawalan modal termasuk menambat ringgit pada 3.80 kepada dolar, ditarik balik pada Julai 2005.

Najib berkata, kebanyakan hutang negara kini di peringkat domestik, terutama untuk jangka panjang.

"Kita berada pada kedudukan yang kukuh, dan kemungkinan untuk menghadapi krisis adalah sangat minimum," katanya.

Ditanya sama ada Malaysia akan tandatangani perjanjian Perkongsian Trans-Pasifik (TPP) berikutan kemungkinan negara yang memeterainya perlu menghapuskan hak negara ke atas dasar mata wang bebas serta kawalan modal, Najib berkata, Malaysia mahu-kan TPP namun ia perlu memihak kepada terma-terma kerajaan. - Bernama